
Mit barn - og mange andres - går til børnetandpleje. Efter 1½ års ventetid er vi nu kommet til eftersyn. Hun 

har brug for bøjle, og er henvist til specialtandlæge. Her er imidlertid 2 års ventetid. Vi bliver så anvist, at vi 

kan vælge at benytte et privattandlæge tilbud til 30.000 kr., hvor kommunen så vil betale de 65%.   

1. Kan det passe, der skal være 2 års ventetid på specialtandpleje for børn, som jo netop har behov for 

hjælpen nu og her?  

2. Er det acceptabelt, at en kommune kan slippe med at betale 65% af prisen af et privat tilbud?  

3. Hvad vil SUU gøre for at sikre, kommunen lever op til sine forpligtelser overfor børn og ikke bare henviser 

til et privat tilbud med egenbetaling?  

4. Er det en acceptabel løsning, at vi nu er der, hvor børnetandpleje de facto er en egenbetalt ydelse?  
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